



Указом Президента Монголии от 6 июня 2024 г. научному руководителю Лаборатории информационных технологий ОИЯИ доктору технических наук **Владимиру Васильевичу Коренькову** присуждена государственная награда — медаль «Дружба» — за вклад в создание высокопроизводительного вычислительного центра и подготовку инженерно-технических кадров в Институте математики и цифровой технологии Монгольской академии наук.

Медаль «Дружба» — высшая государственная награда Монголии, вручаемая иностранным гражданам за большой вклад в развитие научно-технологического, социального и экономического потенциалов страны, а также укрепление сотрудничества между Монголией и страной награжденного. Учреждена Указом Президиума Великого Народного Хурала Монгольской Народной Республики 20 апреля 1967 г.

By Decree of the President of Mongolia dated 6 June 2024, Scientific Leader of the Laboratory of Information Technologies at JINR, Doctor of Technical Sciences **Vladimir Korenkov** was presented with a state award, the Friendship Medal, for his contribution to the creation of a high-performance computing centre and the training of engineering and technical personnel at the Institute of Mathematics and Digital Technology of the Mongolian Academy of Sciences.

The Friendship Medal is the highest state award of Mongolia, presented to the citizens of other countries for their great contribution to promoting Mongolia's scientific, technological, social, and economic development and strengthening cooperation between Mongolia and the recipient's country. It was established by decree of the Presidium of the State Great Khural of the Mongolian People's Republic on 20 April 1967.